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CDA Renkum 

Even een bericht naar u, leden van CDA-Renkum, 

in de vakantietijd. Er is volop informatie uit te 

wisselen. De actualiteit wordt beheerst door de 

ontwikkelingen rond de kabinetsformatie. Hoewel 

het CDA de verkiezingsuitslag kon beschouwen 

als een slechte afrekening, blijkt dat het CDA 

alsnog nadrukkelijk in beeld is bij de 

coalitieonderhandelingen. Een lastig dilemma, het 

CDA staat in voor regeringsverantwoordelijkheid 

als dat aan de orde is, ook bij aanhoudende 

slechte financieel/economische verwachtingen in 

de komende jaren. Kan, nu de kiezers andere 

keuzes hebben gemaakt, van het CDA worden 

gevraagd de VVD met de PVV in het 

regeringszadel te helpen met risico’s voor de 

eigen positie?  

De fractie in de Tweede Kamer heeft terecht 

besloten tot verkennende besprekingen op 

voorwaarde dat over de principiële 

uitgangspunten niet valt te onderhandelen. Als 

het CDA aan formatieonderhandelingen heeft 

meegedaan en er een concept-akkoord ligt, dan 

organiseert het Partijbestuur een extra 

Partijcongres. Daarin zal het formatieteam aan de  

leden verantwoording afleggen waarna de leden 

in een congresuitspraak een oordeel over het 

bereikte conceptakkoord kunnen geven.  

Daarna is het aan de fractie om het formele 

besluit te nemen over regeringsdeelname. 

De nieuwe fractie in onze gemeente is sinds de 

installatie op 11 maart aan de slag. Van de 

fractievoorzitter vernemen we in het kort de 

eerste ervaringen en indrukken. Het is duidelijk 

wennen voor de fractie dat het CDA in onze 

gemeente deel uitmaakt van de coalitie. We zijn 

daarover enthousiast, maar een consequente 

dualistische opstelling, nu bij het vraagstuk 

Wolfsheide in Wolfheze, voelt toch anders als je 

eigen partij vertegenwoordigd is in het college! 

Het gaat om de zaak, de inzet gericht op de juiste 

beslissingen voor de toekomst van de gemeente 

Renkum, de belangen van de inwoners en het 

optimaal functioneren van het gemeentelijk 

apparaat. 

Het bestuur en de fractie zetten zich ervoor in u 

op de hoogte te houden van vraagstukken, 

afwegingen en activiteiten, bijvoorkeur via het 

internet. De verkiezingen voor de Provinciale 

Staten komen in beeld. De provinciale afdeling 

vergadert daarover op 20 november. wij 

attenderen u op onze vernieuwde website 

www.cda-renkum.nl  en berichten van u vissen 

we zo snel mogelijk op op ons e-mailadres 

info@cda-renkum.nl   

Sybren Miedema, voorzitter. 
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Terugblik Tweede 

Kamerverkiezingen 2010 
Verslag bijeenkomst CDA Gelderland op 19 juni 

2010 

Iedereen zat daar natuurlijk met de kater van de 

verkiezingen en met de vraag hoe dit heeft 

kunnen gebeuren. 

Naast leden van het Hoofdbestuur waren ook 

Staatsecretaris van Bijsterveld en kamerlid Henk 

Jan Ormel aanwezig voor de gedachtewisseling 

met leden uit de regio.  De discussies over de 

lijsttrekker waren gaande toen de PvdA besloot 

uit het kabinet te moeten vertrekken. Ineens 

kwamen de verkiezingen heel dicht bij en 

Balkenende was beschikbaar, waarom dan 

Balkenende laten vallen? 

Hierna volgden vele vragen, visies en suggesties. 

Een daarvan was: als er 1 à 2 jaar geleden een 

ledenpeiling was gehouden waren meningen en 

standpunten duidelijk geweest en zoveel 

stemmenverlies wellicht voorkomen. 

Ook is opgemerkt dat in de Mediadebatten weinig 

is gekeken naar de (Europese) context en teveel 

naar de poppetjes in het spektakel.  

Vliegendestart van de 

nieuwe CDA-fractie 
Na de verkiezingsuitslag waren in het team van 

de nieuwe CDA-fractie en fractievolgers slechts 

twee “oude rotten“ over: John Bartels en Bert 

Leeuwis. 

De overige leden zijn nog ‘groen’ in de politieke 

praktijk. Voor Bert als fractieleider een  uitdaging 

om hen te coachen en te begeleiden in de 

gemeentepolitiek. 

Het bouwproject Wolfsheide in Wolfheze is een 

pittige binnenkomer, Bert Leeuwis informeert 

daarover elders in deze brief en op de website. 

Vooral Henk Tiemens en Kees van Dongen 

hebben zich op dit RO-terrein namens het CDA 

prima gemanifesteerd. 

Ook Peter van der Pas en Frans Bik bieden stevige 

inbreng in de fractievergaderingen, zeker bij 

onderwerpen in hun portefeuille. 

Het is jammer dat Nel van Bree om persoonlijke 

redenen moest afhaken. Het is altijd 

teleurstellend als iemand niet kan afmaken waar 

hij of zij aan is begonnen. 

De fractievoorzitter ervaart de eerste maanden de 

zeer actieve houding van het team van 

fractieleden en fractievolgers en dat is geweldig 

stimulerend. Tegelijkertijd ervaart Bert Leeuwis 

de verantwoordelijkheid voor het goed inwerken 

van de nieuwe leden. Gezien de buitengewone 

motivatie gaat dit lukken en zeker met de steun 

van de “oude rot “ John in de rug! We gaan ervoor 

aldus Bert Leeuwis, fractievoorzitter. 
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Even voorstellen: raadslid Even voorstellen: raadslid Even voorstellen: raadslid Even voorstellen: raadslid 

Peter van der PasPeter van der PasPeter van der PasPeter van der Pas    

 

Ik ben geboren en getogen in het westen van het 

land, 51 jaar en getrouwd. We hebben 2 

studerende kinderen en zijn sinds 1987 

woonachtig in Oosterbeek. 

Na 16 jaar in het onderwijs te hebben heb 

gewerkt, heb ik een eigen onderneming gestart, 

die projecten verzorgt voor dak- en thuisloze 

verslaafden en stageplaatsen in Amerika voor 

Nederlandse studenten. 

Sinds enkele jaren ben ik eveneens werkzaam als 

buschauffeur in het stads- en streekvervoer in de 

regio Arnhem. 

Binnen de PKN kerk Oosterbeek - Wolfheze ben ik 

actief in het jeugdwerk als penningmeester en 

secretaris van de jeugdraad,  in de leiding van de 

tienerclub, die twee-wekelijks een clubavond 

heeft, de jaarlijkse organisatie van een 

kampweekend  voor de jongeren van 8 – 18 jaar 

en het jaarlijkse interkerkelijke volleybaltoernooi 

voor de kerken in Oosterbeek en Wolfheze. Ik zie 

het als een uitdaging om samen met mijn 

fractiegenoten de ideeën en wensen van 

Renkummers op het gebied van hun woon- en 

leefomgeving te vertalen in gemeentelijk beleid, 

zodat we met elkaar een nog betere leefkwaliteit 

voor ons en onze kinderen kunnen realiseren.  

De komende tijd zal in het teken staan van 

bezuinigingen en het is een uitdaging om te 

proberen de voorzieningen die de afgelopen jaren 

binnen de gemeente Renkum zijn gerealiseerd, 

ondanks de bezuinigingen, zoveel mogelijk in 

stand te houden, zeker voor de groepen aan de 

onderkant van de samenleving. Dat moeten we 

met elkaar doen, burgers en lokale politici.  

Daarom hoop ik dat de inwoners van de 

gemeente Renkum persoonlijk betrokken zullen 

blijven bij het reilen en zeilen binnen onze 

dorpen en ons zullen voeden met ideeën en 

suggesties om de leefbaarheid binnen de 

gemeente zo optimaal mogelijk te maken. 

Lancering Nieuwe Website 

 

Natuurlijk weten we dat lang niet alle leden van 

CDA Renkum zich begeven op het internet. Wel is 

het zo dat de groep die er geen gebruik van 

maakt steeds kleiner aan het worden is. Ook het 

CDA dient de communicatie op internet op orde 

te hebben. Steeds meer mensen, zowel jong als 

iets minder jong zoeken hun informatie op 

internet. CDA Renkum was al langer op internet 

zichtbaar, maar niet altijd op een actuele manier. 

En zeker is: op internet moet je kort en bondig, 

actueel en vernieuwend zijn. Het CDA werk op 

internet met een landelijke uitstraling en is een 

aantal maanden geleden gestart met een 

vernieuwde en moderne website. Hoewel nog niet 

alle kinderziektes uit deze website zijn, hebben 
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wij als CDA Renkum toch besloten om nu al over 

te stappen naar deze nieuwe website. Hiermee 

willen en kunnen we veel sneller op de actualiteit 

inspringen. Dus kijk ‘snel’ op www.cda-

renkum.nl. Voor op- en aanmerkingen over de 

website kunt u een e-mail sturen naar: info@cda-

renkum.nl. 

Het beheer van de website berust bij Eric 

Hendriksen en Henk van Loenen. 

    

Uw eUw eUw eUw e----mailadresmailadresmailadresmailadres    

Nu we het toch over de digitalisering hebben 

vragen wij u ook nog even aandacht voor het 

volgende. Van veel leden hebben wij ondertussen 

de e-mail adressen. Deze gebruiken wij voor het 

versturen van uitnodigingen voor bijeenkomsten 

en voor het versturen van de nieuwsbrieven. U 

help ons geweldig door uw e-mailadres aan ons 

door te geven. Graag zenden naar het e-

mailadres info@cda-renkum.nl met een cc naar 

h.van.loenen@kpnplanet.nl  

Wolfsheide Wolfheze 
Standpunt CDA-fractie aangaande het bouwplan 

Wolfsheide in Wolfheze 

De CDA-fractie heeft al geruime tijd geleden en 

bij herhaling aangegeven dat wij moeite hebben 

met een aantal aspecten van het bouwplan 

Wolfsheide t.w. 

1. Het ontwerp zoals dat nu ter tafel ligt vertoont 

een te grote massaliteit. Wij hebben gepleit voor 

een meer speelse opzet door de rijen woningen te 

splitsen met onderbrekingen of anders te 

groeperen. Als dit resulteert in een kleiner aantal 

te bouwen woningen is dat voor ons acceptabel. 

In dit verband kan naar de mening van het CDA 

minder rigide worden omgegaan met de norm 

voor woningbouw van 50% voor de sociale sector 

en 50 % voor de vrije sector. 

2. Er zijn in het huidige ontwerp nog te veel 

onzekerheden voor wat betreft 

verkeersafwikkeling, parkeren, fauna- en 

veiligheidsvraagstukken, alsmede de voorziening 

geluidsscherm/wal. 

3. Het draagvlak onder de bevolking ontbreekt. Er 

is o.i. onvoldoende afgestemd met alle 

betrokkenen 

De fractie heeft daarom tijdens de 

raadsvergadering van 7 juli 2010 het College 

verzocht   de besluitvorming over dit project over 

het zomerreces te tillen met als doel de 

verschillende nieuwe alternatieven ( zelfs zonder 

inlevering van woningen) op een zorgvuldige 

wijze af te wegen met alle betrokkenen, zodat 

een breed draagvlak kan ontstaan. 

De Raad heeft dit voorstel met verschil van één 

stem niet aangenomen. Het gevolg is dat het nog 

zeer lang zal kan duren voordat hier de schop de 

grond ingaat, ( als dat überhaupt nog gaat 

gebeuren) omdat burgers/groepen burgers 

juridische bezwaren kunnen en naar verwachting, 

zullen gaan indienen. 

Volgens de fractie van het CDA een gemiste 

kans!! Waar praten we over? Zes weken is 

blijkbaar voor de PvdA, Groen Links en D ’66 een 

brug te ver! 


